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      Annotation

    
        
          Объектом исследования работы является ООО «София».
Целью выпускной квалификационной работы является анализ финансовой работы предприятия ООО «София» и предложения мероприятий по повышению ее эффективности.
На основе анализа бухгалтерской отчетности были выявлены основные финансовые проблемы предприятия: большое значение кредиторской и дебиторской задолженностей.
Были разработаны мероприятия по решению данных проблем и повышению эффективности финансовой работы предприятия ООО «София».
Сделан прогноз основных показателей на будущий год (заемные средства, собственные средства, стоимость основных средств, выручка, дебиторская задолженность чистая прибыль).
        

        
          The object of research work is LLC «Sofia».
The purpose of the final qualifying work is to analyze the financial performance of the enterprise LLC «Sofia» and proposals for improving its efficiency.
Based on the analysis of financial statements, the main financial problems of the enterprise were identified: the large value of accounts payable and accounts receivable.
Measures were developed to address these problems and improve the financial performance of the company LLC «Sofia».
A forecast was made for the main indicators for the next year (borrowed funds, own funds, fixed assets, revenues, receivables net profit).
The implementation of the proposed measures will lead to an increase in the efficiency of the financial work of the enterprise.
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